
 

 

 

Referat  

Aars Forenings Fitness 

Stiftende generalforsamling  tirsdag d. 15 juni 2010. 

 

1. Velkomst Dorte Thybo byder velkommen til Aars FF’s stiftende general forsamling. 

2. Valg af dirigent Forslag: Poul Andersen 
Valgt. 

3. Valg af referent Forslag: Marianne Steffensen 
Valgt. 

4. Information om  
baggrunden for foreningens 
stiftelse 

Kenneth Pedersen, Aars IK informere. 
Efteråret 2008 gør Aars IK sig tanker om hvad “gymnastiksalen” kan anvendes 
til, specielt i dagtimerne hvor huset står tomt. 
Tog en snak med DGI som introducerede Forenings Fitness. 
Aars IK indkaldte i foråret 2009 til informationsmøde for at få folk uden for 
fodbold klubben involveret.  
En styregruppe blev dannet som har stået for opstarten. 
Aars FF anvender ”gymnastiksalen”, men har ellers ikke noget med Aars IK at 
gøre. 
 
Dorte Thybo. 
Vigtigt at skabe et sted hvor der er plads til alle uf fra forenings princippet. 
80% af vores medlemmer har aldrig gået i motionscenter. Vi ønsker at få fat i 
dem der ikke har trænet før. 

5. Forslag til foreningens 
vedtægter 

Poul gennemgår foreningens vedtægter.  
§1 til og med §14 vedtaget. 

6. Forslag til budget og 
kontingent 

Dorte gennemgår kort regnskabet frem til 1/6-2010. 
Budget resten af 2010 som viser en resultat på -77.000,- kr. 
Budget for 2011 viser et resultalt på  -27.000,- 
De første 2 år er hårde med afdrag til DGI på 50.400,- og afdrag på egen 
finansering på 94.000,- 
Der er lavet et 5 års budget med et gennemsnit på 125,- medlemmer. 
 
Der indstilles til bestyrelse en kontingent på 800,- halvårlig, med opkrævning 
1/3 og 1/9. 
 
Opfordring: hvis nogen har kendskab til intereserede sponsorer så hører vi 
gerne. 
 
Vi arbejder med flere tiltag som kan give os nye medlemmer. Bl.a Motion på 
recept i samarbejde med kommunen. 
 
Vi arbejder på at kunne tilbyde medlemmer forskellige arrangementer og 
foredrag. 

7. Valg af foreningens 
bestyrelse herunder 
suppleanter 

Forslag: 
- Dorte Thybo 
- Marianne Steffensen 
- Per Carøe 
- Jette Baastrup 
- Poul J. Andersen 
 



 

 

Valgt. 
 
Suppleanter: 
Kurt Rasmussen 
Inge-Merete Valsted 
 
Valgt. 

8. Valg af revisor herunder 
evt. valg suppleant 

Forslag: 
- Kurt Nielsen 
- Kasper Christensen 
 
Valgt. 
 
Suppleant: 
Niels Peter Steffensen  
 
Valgt. 

9. Eventuelt Er der et max antal medlemmer: Det vurdere vi hen ad vejen. Det vil også 
være bestemt af på hvilke tider der trænes. 
Formålet med foreningen er ikke nødvendigs mange medlemmer men kvalitet 
af træningen. 
Erfaring fra center af samme størelse som os siger at der kan være 200 
medlemmer. 
 
Det store herre omklædning er ikke altid ren om formiddagen. Rengøringen er 
ikke fortaget på dette tidspunkt efter aftenes fodbold spillere.  
Dette løses ved at en andet omklædnings rum bliver taget i brug som herre 
omklædning om formiddagen. 
 
Forslag: Bedre skiltning med hvor vi bor. Lig et kort ud på hjemmesiden. 
 
Kommentar: Lækre lyse lokaler. Ros til instruktører som er søde og 
hjælpsomme. Vi får en god behandling  

 

 

 

 

 


